
Zápis ze schůze VV TJ 6. 11. 2017. 

 

 

Přítomni:Král, Skřepek, Vrána, Vykydal 

Omluven:Marek 

1) Došlá pošta: 

- MŠMT, odbor sportu–2.10.2017 zveřejnil program IV – provoz a údrţba. 

Ţádosti je nutné podat do 16.10.2017, na nátlak ČUS byl prodlouţen do 

20.10.  

Závěr:VV TJ nepočítal s tím, ţe program bude letos otevřen. Z důvodů 

nepřipravenosti projektů a především krátké časové lhůty nebude ţádat o 

dotaci 2017. 

- ČUSzaslal pokyn svého předsedy ke zpracování pasportů členské základny 

a sportovních zařízení, a ke zpracování finančních výkazů TJ. Tyto 

dokumenty zpracovat k 31.12.2017 a zaslat je na IS ČUS. 

Závěr: J. Skřepek zpracujepasport ČZ a sport. zařízení a J. Vykydal 

finanční výkaz a do 10. 4. jej zašlou na IS ČUS. 

-Kooperativa - výpověď smlouvy čís, 7100536580 o Pojištění TJ Rapid 

Závěr:J. Vykydal poţádal Renomii, a,s.o zpracování nové smlouvy o  

pojištění majetku TJ. V souladu se smlouvou mezi ČUS a Kooperativou  

     byla ţádost předána do Prahy k vyřízení 

- MŠMT zveřejnil prostřednictví ČSJ rozhodnutí o poskytnutí dotace z  

P 2 – talentovaná mládeţ. TJ Rapid obdrţí dotaci za LT Bic ve výši  

58 732 Kč. 

Závěr: Bylo rozhodnuto zakoupit 1 ks prkna Bic Techno, 1 ks oplachtění 

     a náhradních dílů. J. Vykydal zajistí nákup a materiálu a vyúčtování dotace   

     do 10. 12. 2017. 

-    MŠMTpoţádal o vyúčtování P VIII – organizace sportu ve sportovních  

     klubech za r. 2017. 

Závěr:TJ Rapid nebudeprovádět vyúčtování,o dotaci neţádal. 

-   JmKSJvydal informaci o ţádostech na dotace KP. TJ Rapid obdrţí dotaci  

ve výši3 839 Kč + 1 000 Kč za přednášku lektora na školení trenérů. 

     Závěr:J. Vykydalpodepíše smlouvu o poskytnutí dotace a podá ţádost  

o schválený příspěvek do 30.11. 2017. 

 

2) Různé: 

- Členské otázky: 

a) Členské příspěvky nemá dosud zaplaceny: S. Vokřálová (3600Kč), 

Závěr: J. Skřepek zajistí urychlené zaplacení ČP 

b) členové a kandidáti  - v kandidátské lhůtě jsou: Sedlák Jiří (20.5.),  

Myšková Ema (1.6.),Růţička Jan (1. 9.), ChalupníkováKristina (17.10.),  

Komendová Kateřina (1. 11.),Richterová Ludmila (5. 11.),Marek Filip  

(17. 1). 

Závěr: - Výše uvedení zůstávají kandidáty na členství v TJ, 

  - VV TJ schvaluje K. Chalupníkovou za členku TJ Rapid Brno 



- P. Vrána převzal sportovní materiál klubu (prkna, oplachtění) a J. Skřepek 

jej umístil ve firemním skladu, aby přes zimu nedošlo k jeho poškození 

- Brigády členů a hostů v r. 2016 

Závěr: J. Skřepek zašle členům TJ vyúčtování plateb za 

neodpracovanébrigády v r. 2016. Splněno, neodpracované hodiny byly 

uhrazeny. 

J. Vykydal zaslal vedení spolku Draci z Príglu ţádost za neodpracované 

hodiny ve výši 31 400 Kč s termínem úhrady do 15. 11. 2017  

- Záměr výstavby nové sociální buňky: 

arch. Sladký zpracoval skicu studie stavby a její umístění ve svahu vedle 

klubovny. 

J. Vykydal poţádal P. Kučeru, sen. o zpracování konkurenční skici, aby  

VV TJ mohl posoudit a vybrat navrţené řešení. Dále navrhl, aby byla  

výstavba rozdělena na 2 stavby z nichţ jedna – šatny a sociální zařízení  

by byla umístěna na místě stávající dílny u plotu ČVK ( snadno se  

napojíme na stávající inţenýrské sítě) Druhou stavbu - sklad plováků a  

klec na plachty situovat na předposlední terasu (snadný a bezproblémový  

přístup na vodu. 

J.Skřepek navrhl jako další moţnou variantu natočení kurtu kolmo   

k chodníku a umístění stavby na uvolněném místě na louceTrvá úkol pro 

VV TJ -předloţit ČS ke schválení projekt výstavby a jeho  

finanční zabezpečení. 

- Rekonstrukce a oprava WC:J. Skřepek zajistí opravudo 27. 5. 2017. 

Termín byl prodlouţen do 30. 9 a poté do 15.11. 2017.  

Závěr: rekonstrukce nebyla dosud provedena, proto bude provedena na 

jaře 2018 spolu se vstupní branou jako jeden z projektů dotace MŠMT 

- VV TJ schválil nákup a instalaci LED osvětlení do skladu plováků a na 

sociální buňku . 

Závěr: J. Šidla nainstaloval osvětlení LED do skladu plováků spolu 

s čidly, vypínače byly vyřazeny z provozu. 

- J. Vykydal – plánované 2 turnusy příměstského tábora přinesly TJ Rapid 

zisk ve výši6000 Kč za pronájem areálu. Po vyhodnocení hospodářského 

výsledku bude příp. zisk rozdělen mezi Centrum vol. času Luţánky a TJ 

Rapid 

- P. Vrána:  

Ze zápisu Jm KSJ je zřejmé poskytování dotací TJ na práci s mládeţí. 

Rapid by měl o dotaci rovněţ poţádat 

Dořešit přestup K. Piňosové a její členství v TJ Rapid. Přestup dořešil J. 

Vykydal na závěr sezóny dne 14.10.2017a přihlášku s přestupním listem 

předal J. Skřepkovi 

Připravit návrh na proplacení startovného za r. 2017. P. Vrána připraví 

návrh s dodrţením částky 40 tis. Kč schválenou ČS 

Na závěr sezóny připravil přehled a ţebříček závodníků Bic(logo boby ČSJ 

a data z „Týmmůj“),. Přehled slouţík vyhodnocení aktivity našich mladých 

závodníků. 



Projednal s J. Růţičkou zhotovení drţáků na plachty. Dosud nejsou 

zhotoveny, bude to urgovat. 

Přehodnotit znění smluv o zapůjčeném materiálu a na jaře 2018 před 

dalším zapůjčením vyţadovat penále za nesplnění účasti závodníka na 

závodech ČP 

 

 

 

Příští jednání VV TJ se uskuteční 4. 12. 2017. 
 

          Zapsal: J. Vykydal 


